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Máriusz

A Védõnõi Szolgálat valamint
a Magyar Vöröskereszt Városi
Szervezetének munkatársai au-
gusztus 1-én, 9 órára a szarvasi
Polgármesteri Hivatal nagy kör-
termébe várták az édesanyákat,
akik jöttek is szép számmal �
természetesen gyermekeikkel
együtt. Utóbbiak persze hamar
föltalálták magukat, úgyhogy
pillanatokon belül kúszó-má-

�A szoptatás nemcsak a gyermek megfelelõ fejlõdése szem-
pontjából fontos, hanem ugyanolyan fontos az édesanya
számára is, ezáltal érik ugyanis igazán szülõvé, anyává� � e
szavakat dr. Sajti Edit gyermekorvostól hallhattuk azon a
rendezvényen, melyen az Anyatejes Világnap alkalmából a
kisgyermekes édesanyákat köszöntötték.

Anyává érni

szó, apró emberkék nyüzsögtek
a terem minden szegletében.

Az édesanyákat és gyermekei-
ket elõször Babák Mihály pol-
gármester köszöntötte, kiemel-
ve, hogy az önkormányzat
igyekszik minden lehetõséget
megragadni a fiatal, kisgyerme-
kes családok segítése érdeké-
ben. Elmondta azt is, hogy a kö-
zeljövõben  27 darab építési tel-

ket kívánnak kedvezményes
áron eladni a gyermeket nevelõ
családoknak. Ezeket a telkeket a
Szentesi út bal oldalán mérik
majd ki.

Dr. Sajti Edit gyermekorvos
� aki  szintén saját kisgyermeké-
vel együtt jött el a találkozóra �
, beszélt arról, hogy míg száz
esztendõvel ezelõtt szinte min-
den édesanya szoptatta gyerme-
két, addig a �90-es évek elejére
ez az arány Magyarországon 40-
50 %-ra esett vissza. Ma már en-
nél kicsit jobb a helyzet, hiszen
az édesanyák mintegy 60-70 %-a
szoptatja csecsemõjét, de még
mindig van e téren bõven tenni-
való. Példaként elmondta, hogy
Norvégiában ez az arány eléri a
96 %-ot.

A rendezvényen egy � az
anyatejes táplálással kapcsolatos
� kérdõívet is kitöltöttek az
édesanyák, s akiknek a kérdõ-
ívek kiértékelését követõ sorso-
láson kedvezett a szerencse,
azok kedves k i s  p l ü s s á l l a t -
k á k k a l  ö r v e n d e z t e t h e t t é k
meg gyermekeiket.  Apró, de
praktikus ajándékokat azonban
mindenki kapott, távozáskor
pedig egy-egy szál virággal ked-
veskedtek a szervezõk az édes-
anyáknak.

L.J.

Nos, a budapesti futóklub tag-
jai immár negyedszer vágtak
neki a kétezer kilométert meg-
haladó távnak, hogy Magyaror-
szág minden megyéjét érintve
sok-sok településre ellátogassa-
nak és valamilyen jótékony cél-
ra pénzt gyûjtsenek. Futottak
már a Paralimpiára készülõ
sportolók javára, s gyûjtöttek il-
letve közvetítettek adományo-
kat a tiszai árvízkárosultaknak
is. Az idei futás célja pedig a vak
gyermekeket támogató �Szól a
szív...� alapítvány segítése.

A körmaraton lefutásában
egymást váltva kilenc vállalko-
zó szellemû (és persze megfele-
lõ erõnléttel rendelkezõ) fiú és
leány vesz részt, többségükben
maratoni futók. Hozzánk Dencs
Attila és Blahó Attila érkezett,
akik nem is annyira a futástól,
mint inkább a nagy melegtõl fá-
radtak el. A Hivatal elé érkezõ

�Lajhárok� maratonja
�Kedves kis város az Önöké� � mondták a Liget Sportegye-
sület �Laycharok� (ejtsd: lajhárok) futóklubjának tagjai,
amikor 25 km-nyi lefutott táv után, szombaton délben vég-
re megpihenhettek a szarvasi Polgármesteri Hivatalban. S
hogy kik is azok a �laycharok� és miért is futnak?

futókat Babák Mi-
hály polgármester
és Giricz Katalin, az
Ifjúsági és Sportbi-
zottság elnöke fo-
gadta. A tárgyaló te-
remben a futók em-
léklapot adtak át
polgármesterünk-
nek. Giricz Katalin,
az Ifjúsági és Sport-
bizottság elnöke ígé-
retet tett arra, hogy a
körmaraton nemes
céljait lehetõségei-
hez mérten anyagi-
lag is támogatja
majd városunk. A
célról egyébként
Dencs Attila és Blahó

Attila elmondták, hogy a felaján-
lásokat a budapesti Vakok Álta-
lános Iskolája (mely az egész or-
szágból fogad gyermekeket)
sportudvarának kialakítására
fordítja majd a �Szól a szív...�
Alapítvány. Megtudtuk azt is,
hogy a 12 napos körmaratonról
(mely július 29-én Siófokról in-
dult és aug. 9-én Budapesten fe-
jezõdik be) egy fotókkal gazda-
gon illusztrált kiadványt is meg-
jelentetnek majd.

A rövid szarvasi pihenõ után
a futók � a mezõtúri kompon át
� Pusztabánréve felé indultak
tovább.                                          L.J.

Elmondta, hogy hosszú elõké-
szítõ munka, és nem rövid kül-
döttgyûlés után alakult ki a szar-
vasi szocialisták azon állásfogla-
lása, hogy 12 év jobboldali-kon-
zervatív városvezetés után meg-
szerezzék a testületi többséget,
a polgármesteri tisztséget, hogy
Szarvas további � az elmúlt idõ-
szakban ütemes � fejlõdését biz-
tosítsák. A jelenlegi polgármes-
ter és a testület munkájának el-
ismerése mellett azt hangsúlyoz-
ta Földesi Zoltán, hogy az elért
eredményekhez komolyan hoz-
zájárult, hogy a polgármester
kormánypárti parlamenti képvi-
selõ is volt. Az MSZP � emlékez-
tetve a korábbi ciklus városve-
zetés kontra parlamenti képvise-
lõ szembenállásra � a további
fejlõdés zálogát abban látják,
hogy most is kormánypárti ve-
zetésû legyen a város. Ez a fel-

Földesi Zoltán
polgármester-jelölt

Az õszi helyhatósági választásokra lapunkban elsõként az
MSZP hozza nyilvánosságra képviselõjelöltjeit, listáját és
polgármester-jelöltjét. A szocialisták múlt heti küldöttgyû-
lése után éppen a polgármester-jelölt, a tavaszi parlamenti
választások óta ismét országgyûlési képviselõ, Földesi Zol-
tán tartott sajtótájékoztatót.

adat és a felelõsség október 20-
ika után a szocialistákra hárul �
mondta Földesi Zoltán, majd is-
mertette jelöltjeiket: 1. sz. válasz-
tókerület: Stafira Árpád, 2. sz. vk.:
dr. Bagi László, 3. sz. vk.: Földesi
Zolltán, 4. sz. vk.: még nincs je-
lölt, 5. sz. vk.: Ruzicska Andor, 6.
sz. vk.: dr. Lengyel Albert, 7. sz.
vk.: Kozák Imréné, 8. sz. vk.:
Sonkolyné Szekerczés Margit, 9.
sz. vk.: Kovács Pál, 10. sz. vk.:
még nincs jelölt. Az MSZP kom-
penzációs listájának elsõ tizenöt
helyén a következõ nevek olvas-
hatók: Földesi Zoltán, Kozák
Imréné, Sonkolyné Szekerczés
Margit, dr. Bagi László, Stafira Ár-
pád, dr. Lengyel Albert, Ruzicska
Andor, Kovács Pál, Králikné Mol-
nár Anna, Sebõ Jánosné dr., dr.
Pilishegyi József, Bagdán Tamás,
Koszti László, Kepenyes János,
Kisalbert Erzsébet.

Ötödik alkalommal tartották
meg Szarvason és térségében a
Kenumaraton elnevezésû ama-
tõr versenyt.

A szombati rendezvény részt-
vevõit szélcsendes, napsütéses
idõ fogadta a Szarvasi Kajak-
kenu Klub vízitelepén. A népes
mezõny (32 hajóban 110 indu-
ló) innen vágott neki a 20 kilo-
méteres távnak, melyben egy
300 és egy 500 méteres száraz-
földi szakasz is szerepelt, ugyan-

Vízparti babgulyás-parti
Több, mint százan ragadtak kézbe lapátot

is a sz i v o r n y á n á l  á t  k e l l e t t
emelni a kenukat a Hármas-
Körösre, a békésszentandrási
duzzasztónál pedig ugyanezt
az utat járták meg fordítva a
versenyzõk.

A leggyorsabb egységnek 2
óra 10 percre volt szüksége a
táv leküzdéséhez, tehát a tavaly
felállított körrekord (2:06:42
óra) most nem forgott veszély-
ben.

Folytatás a 3. oldalon

Bár augusztus 15-én soros tes-
tületi ülést tartanak a szarvasi
képviselõk, rendkívûli testületi
ülést hívtak össze augusztus 6-
án, reggel nyolc órára. Amint
Babák Mihály polgármester kö-
szöntése után Mihaleczné Ko-
vács Mária jegyzõ szavaiból ki-
derült, a Zrínyi utcán építendõ
16 szociális bérlakás közbeszer-
zési eljárása kívánta meg a
rendkívûli ülést, hetedikén
ugyanis eredményhirdetést kell
tartani. Skultéti Mihály osztály-
vezetõ az elõterjesztést felvezet-
ve elmondta, hogy a 85.3 milli-
ós költségvetésû tenderfelhívás-
ra az Integrál Építõ Rt. adott be
érvényes pályázatot. Az elõter-
jesztõ javasolta, hogy a minõsé-
gi követelményeket utólag pon-
tosítsák, s a szerzõdésben kös-
sék ki az I. osztályú teljesítésre
vonatkozó igényt. A vitában ki-
derült, nem jogszerû a kíván-
ság, s a megfogalmazott szerzõ-
dés-tervezet tartalmazza is � a
Ptk.-ra való utalás formájában �
a minõségi követelményeket.
Így a határozati javaslatot egy-
hangúlag elfogadták, melyben

az Integrál Rt.-t hirdették ki
gyõztesnek. További napiren-
dek között a Vajda Péter Gimná-
zium kollégiumi vizesblokkjai-
nak felújítására elnyert pályáza-
ti támogatásról volt szó, ami az
eredetileg igényeltnek a fele, így
az önerõvel együtt is 6 millió fo-
rint áll rendelkezésre. A kivite-
lezésre 3 cégtõl kértek ajánlatot,
közülük a Komép Kft. kapta a
munkát, azzal a feltétellel, hogy
a munkaterület feltárása után, a
biztonságos mûködés szem
elõtt tartásával, a mûszaki tartal-
mat a rendelkezésre álló forrás
mértékéig csökkentsék. A vizes-
blokkok felújítása a terv szerint
tanévkezdésre befejezõdik. A
buszpályaudvar felújításához
beadott pályázatról tárgyalt a
testület harmadjára, mely pályá-
zatot eredetileg a rekonstrukció
városi önerejének csökkentésé-
re szántak. Kiderült azonban,
hogy a pályázatban ígért dísz-
burkolatú járdaszakaszokat
meg kell építeni, vagy le kell
mondani a pályázaton nyert 5
millióról.

Folytatás a 3. oldalon

Rendkívüli testületi

... a fürdés a Körös-holtág-
ban, tájékoztatta lapunkat
Mihaleczné Kovács Mária jegy-
zõ. A múlt heti felhõszakadás
nyomán ugyanis szennyvíz ke-
rült a holtág vizébe, s fennáll a
szalmonella-fertõzés veszélye.
Ezért a jegyzõ elrendelte a kije-
lölt fürdõhelyeken a fürdési ti-
lalmat, s minthogy a múlt hét
végi minták laborértékelése
még mindíg fertõzésveszélyt
mutatott, a tilalmat továbbra is
érvényben tartja. A rendkívûli
testületi ülésen is szóba került a
fürdési tilalom feloldásának
kérdése, dr. Demeter László úgy
fogalmazott, hogy az idegenfor-
galmi vonzerõ legértékesebb
eleme vész el, ha az itt nyaralók
nem tudnak fürödni, de sajnos
az ÁNTSZ vizsgálatai a fürdési ti-
lalom életbentartására késztet-

Továbbra is tilos...
ték a jegyzõt, nem kockáztatha-
tó meg egy tömeges szalmonella
fertõzés lehetõsége � mondta
Mihaleczné. Természetesen to-
vábbra is mintákat vesznek a
vízbõl, s vizsgálják azokat, az
ide vonatkozó szabályok sze-
rint három �megfelelõ minõsé-
gûre vizsgázott� vízminta után
oldható fel a fürdési tilalom. Bí-
zunk benne, hogy jövõ heti szá-
munkban már arról számolha-
tunk be kedves olvasóinknak,
hogy fürdésre alkalmas a Körös-
holtág vize.

A víz kezelõje, a KÖVIZIG
igyekszik az ehhez szükséges
vízáramoltatást maximumra állí-
tani, valamennyi szivornyát
mûködteti és a szentandrási
duzzasztó alatt is meggyorsította
a víz visszajutását a Hármas-Kö-
rösbe.

Ismételten eltelt négy év, ezért úgy gondolom eljött az idõ, hogy
a nekem szánt bizalmat megköszönjem, s egyben Öné az értékelés
tiszte, hogy ezt a bizalmat megszolgáltam-e négyéves munkámmal.
Miután a Köztársasági Elnök Úr meghirdette az õszi helyhatósági
választásokat, sok választóm, barátom keresett meg azzal, hogy
induljak magam is ismét e helyi megmérettetésen.

Támogatásáról biztosított a Fidesz-MPP, az MDF és több helyi ér-
dekvédelmi és civil szervezet. Így szeretném Önt megtisztelni az-
zal a hírrel, hogy a felkéréseknek és a bíztatásoknak eleget téve in-
dulok jelöltként az 1. sz. választókerületben önkormányzati kép-
viselõ-jelöltként és polgármester-jelöltként.

Tisztelettel kérem, hogy amennyiben egyetért indulásommal és
támogatja céljaimat, segítsen ajánló ill. kopogtató cédulájának át-
adásával is. Továbbiakban is számítok javaslataira, ötleteire, véle-
ményére és bízom benne, hogy a jövõben is sikeresen tudunk
együttmûködni.

Maradok tisztelettel és üdvözlettel:
Babák Mihály

1. sz. választókerület képviselõje
polgármester

Tel.: 311-290
Cím: 5540 Szarvas, Bethlen G. u. 8. C. lh. III/7.

Tisztelt
Választópolgárom!


